
 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

 
amely készült a Magyar Evezős Szövetség 2024. április 02.-i rendkívüli elnökségi üléséről. Az ülésre a Magyar Sport Háza 
IV. emeleti nagytermében került sor.  
 
17.30 órakor jelen van: Cseh Ottó, Vanczák Gergely, Balogh Ferenc, Herkules János, Szántó Éva 
Nincs jelen: Deák Csaba, Székely Balázs, Varga Tamás 
Online jelen van: Kücsön Gyula 
Meghívottak: Szögi László (Fejlesztési Igazgató), Pignitzky Borbála (főtitkár). 
 
Cseh Ottó köszöntötte a jelenlévőket és tájékoztatott az ülés egyetlen napirendi pontjáról.  
A téma a 2024. évi Evezős EB-vel kapcsolatos beszerzési eljárások elindítása, amelyhez kapcsolódóan az írásos, 
előzetesen kiküldött anyagot szóban is kiegészítette az alábbiak szerint. 
 
A 2024. évi Evezős Európa-bajnokság és Európai Olimpiai és Paralimpiai Kvalifikációs Regatta megvalósításához a 
Honvédelmi Minisztérium 420.000.000 Ft támogatási forrást ítélt meg. A támogatási összeget felhasználásának 
feltételeit a két részletben, RENDEZVÉNY/408-4/2003 és RENDEZVÉNY/201-6/2003 iktatószámon létrejött Támogatói 
Okirat tartalmazza. 
 
A Támogatói Okiratokban foglaltak alapján, a tárgyi szponzorációs igény a 162/2020. Korm. rendelet 1. § (2) bekezdés 
6. pontja alapján kiemelt kommunikációs feladat megvalósítására irányul, így a Nemzeti Kommunikációs Hivatal 
hozzájáruló döntésének feltétele a támogatási összeg felhasználása. 
 
Az NKOH felé 2024. március 14.-én az igény benyújtásra került, azonban 2024. április 02.-án a hivatal jóváhagyása, 
visszajelzése nem érkezett be a szövetség részére.  
 
A 2024. április 25-28 között megrendezésre kerülő esemény megszervezéséhez és lebonyolításához szükséges 
szolgáltatói szerződések aláírása, a szolgáltatások megrendelése, illetve a tárgyi beszerzések megrendelésének 
haladéktalan elindítása az esemény Nemzetközi Evezős Szövetség által, a rendezvény szervezői szerződésében 
meghatározott időben történő biztonságos, színvonalas lebonyolítása érdekében elengedhetetlen.  
 
Az elnökségi tagok véleményezték a helyzetet és az EB közeli időpontjára hivatkozva a beszerzési eljárások elindítását 
rendkívül fontosnak tartották annak érdekében, hogy a verseny megrendezése ne ütközzön akadályokba. 
 
Elnök úr kérte a főtitkárt, hogy az előterjesztés elektronikusan kerüljön megküldésre az elnökségi tagok felé és kérte az 
elnökségi tagok részvételét a határozat meghozatalában. 
 
Az ülésen határozat nem született. 
 
További napirendi pont és hozzászólás hiányában az ülés berekesztésre került. 
 
 

 


